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AGA is a new trade association with a charter to represent the Asian 
geosynthetics industry.  

AGA provides technical advice, publications, education, networking, business 
resources, industry support and advocacy. We work with members to provide 
access to quality assurance testing, raw material sourcing advice, preparation 
of product specifications and referrals throughout the production and sales 
cycle. We deliver timely and relevant industry content in weekly newsletters to 
help you stay informed about your marketplace. 

BE INFORMED 

All AGA members receive complimentary subscriptions to Geosynthetic News 
Australia (GNA), Geosynthetic News China (GNC), Geosynthetic News India 
(GNI) and e-publications and technical papers on geosynthetics in real time. 

Years of technical research are available in our technical library and through 
contact with an in-house geosynthetic research expert.  All AGA members will 
receive a complimentary copy of a practical handbook on geomembranes 
which covers the manufacture, use, installation and durability of liners. 
 
AGA can assist with recommending quality systems, industry specifications 
and processes to upgrade the manufacturing capabilities of its members. 

BE CONNECTED 

Members can access a comprehensive global directory and geosynthetics 
industry database.  
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MEMBER BENEFITS 

 
•  Dissemination of Tools for Geosynthetics Education and Geosynthetics 
Training 
 
•  Access to In-house Technical Geosynthetic Library 
 
•  Real Time Reporting on Geosynthetic Products and Technologies 
 
•  Assistance with Preparation of Product Specification to Western Standards 
 
• Assistance with Preparing Certificates of Conformity (CoC) 
 
•  Assistance with Formatting Product Data so they Conform to Australian 
Consulting Engineering Standards 
 
•  Supply of Templates and Proformas for Field Construction Quality Control 
and Construction Quality Assurance 
 
•  Assistance with Testing your Materials to Australian, ASTM and ISO 
Standards  
 
•  Assistance with Third-Party Certification of Asian-Made Products 

 

COST 

The annual membership fee is US$500 per company. 

 

CONTACT US 

info@asiangeosynthetics.com 
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加入亞洲土工合成材料協會邀請函 	
  

	
  
亞洲土工合成材料協會(AGA) 是一個擁有代表亞洲土工合成材料工業資質的全

新貿易交流協會  

 

亞洲土工合成材料協會(AGA) 提供專業技術建議，發表刊物，人脈聯繫，商業

資源，工業支持和支援。我們面向會員提供質量保證檢測，原材料供應建議，

產品指標制訂和生產與銷售鏈環節中的推廣。同時我們將在每周郵件新聞中為

您提供實時的行業相關內容，以助您時刻獲悉您所在行業的最新信息。 

 

專業資訊 

所有亞洲土工合成材料協會(AGA)會員將免費訂閱最新的實時澳洲土工合成材

料新聞 (GNA)，中國土工合成材料新聞 (GNC)，印度土工合成材料新聞 (GNI)，
以及土工合成材料相關電子刊物和技術文獻。 

 

會員將能通過聯繫內部土工合成材料研究專家以及訪問我們專業技術圖書館獲

取多年相關行業的技術研究。同時，所有會員將免費收到涵蓋土工膜生產，應

用，鋪設及耐久性的土工膜實用手冊贈本。 

 
亞洲土工合成材料協會(AGA)可以為會員質量監控系統，工業指標提供專業建

議及協助提高會員生產製造能力的關鍵流程。 

 
 
專業聯繫 

會員可以訪問全面的土工合成材料全球通訊錄和相關工業數據庫 
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會員福利 

•  提供土工合成材料教育及培訓的傳播 
 
•  訪問協會內部土工合成材料圖書館 
 
•  關於土工合成材料產品和技術的即時報告 
 
•  協助制訂產品指標以達到西方標準 
 
•  協助編寫產品符合性證書 Certificates of Conformity (CoC) 
 
•  協助標準化產品數據以達到澳洲咨詢工程標準 
 
•  為現場鋪設質量控制及質量保證提供樣板或模板 
 
•  協助檢測您的材料以達到澳洲，ASTM和ISO標準  
 
•  協助亞洲土工合成材料產品的第三方認證 

 

會費 

會員年費是每公司500美元/年 

 

聯繫我們 

info@asiangeosynthetics.com 

 


